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ČESKO: Plošné očkování národa. Miliony objednaných dávek, které nesmí zůstat ležet někde ve
skladech, potřebují milionovou klientelu. U spousty lidí neustále strašení již dokázalo své, přijdou
sami a rádi.

Ale mnoho ostatních, které neustálé strašení ještě psychicky  nezlomilo, tak přemýšlí, váhají,  nebo
říkají jasné ” ani omylem ” .
Není divu, vakcína prokazatelně nedokončila klinické testy a přesto je na trhu. EU i nám údajně
stačí, když zkoušky dokončí do konce roku 2023 !
Pro firmy, teď mluvme jen o firmě Pfizer, je to úžasný kšeft. Zejména proto, že další 3 roky velkých
nákladů na tyto  testy ušetří. Na klinické zkoušky jsou potřeba dobrovolníci, v počátku i za peníze a
navíc s jistotou, že případné nežádoucí účinky pro jejich zdraví, budou aspoň finančně kompenzovány
jim, nebo jejich pozůstalým.
A tady najednou, představitelé evropských států  nabízí desítky milionů lidí, kteří naprosto zdarma
nahradí dobrovolníky, které by firma  musela  shánět  a nést finančně provedení testů .
A miliony těchto lidí najednou přichází a jsou ochotni si tu vakcínou dokonce sami zaplatit  !!!!
A nepodstatnou položku na  úhradu  poškozeného  zdraví,  při výskytu nežádoucích účinků, mohou
také škrtnout . Mají podepsanou  beztrestnost ! !  Lépe to vymyslet nejde !
A proto se u nás  v této době, znovu rozjela přesvědčovací mašinerie.
Čím jiným vyděsit občany, než zase jen  ohromujícími čísly !
K 10 .1. máme prý skoro katastrofální počet pozitivních, a to 160 546.
Rostoucí denní přírůstek neměl v  novém PSU hrát hlavní roli, ale kupodivu se teď zase hodí.
Dokonce se objevilo v mediích, že jsme kvůli tomu na nejhorším místě na světě! To rozčílilo Blatného,
který prohlásil, že to přece není žádná pravda, protože velkou část z nich tvoří  bezpříznakoví !! A že
je jich asi čtvrtina.
Nejde o to, že nesmírně ubral z jejich počtu, protože jeho předchůdci mluvili vždy o 90% nebo drtivé
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většině, ale o to, že jako první ministr MZ národu sdělil, že bezpříznakoví by se neměli mezi těžké a
nebezpečné marody vůbec počítat, protože zkreslují data k horšímu  než je pravda !!!
Tak u toho chvíli  zůstaňme.
Kolik bylo vlastně opravdu nemocných  z celkových 831 165 pozitivních, za 10 měsíců? Tedy k
dnešku.
Při 90%  to vychází  jen na  83 116  nemocných !!! Zbytek  tedy sloužil vždy  jen ke strašení národa.
Přesné čísla bezpříznakových jsou u HS  určitě k mání , ale nebylo v  zájmů vlády je zveřejňovat.
Navíc jsou v počtu pozitivních započítány i opakované testy jedné osoby. Antigenní test
pak ověřený testem PCR. Takže i tam dochází ke zkreslení.
Těch dnešních 160 546  je jeden z důvodů, že nás stát  obdařil  PSEm č .5 .
Jen pro zajímavost :
Dne 1 . 11 . 2020 byl počet pozitivních na čísle  188 492 a náš PES byl jen  v č. 3  !!!
Státní orgány ,které mají na starosti vytvářet statistické údaje se teď  činí převelice.
Nesoulad mezi těmito PSY a čísly pozitivních  nikoho nezajímá.
Na pár dní se pozdrží počet uzdravených, takže není co odčítat jako hodnotu proti nově pozitivním a
prodlouží se doba ověřování validity a zároveň se zintenzivní  testování.A hned naskočí  za  tři dny
 dalších 30 000 -40 000 pozitivních   a s nadšením se  zaregistruje . I kdyby  byli všichni
bezpříznakoví  !
Další možnost jak pohnout s čísly pozitivních směrem nahoru , je způsob provedení množení
odebraných PCR testů.
Informace o tom, jak se množení skutečně provádí  jsou  nesmírně kusé.Údajně jsme převzali  jako
normu 35 násobné zvětšení .Jen pro informaci,co to vlastně představuje.
Základ jsou 2 mRNA vytažené z nosu . Základ je 2+2= 4 +4=8 atd,až do 35 zmnožení.
Výsledek je  pak neskutečné číslo 34 359 738 368.Dojde  tedy k namnožení  na  téměř 35 miliard !.
Podle mnoha odborníků stačí k identifikaci skutečné nemoci  množení jen na 25-30.Při 25 jsme na
 cifře jen 33 619 968 .Tedy v milionech .
Takže stačí iniciativně  nastavit  zvětšení směrem nahoru a najdu i to co jsem nehledal.
U nás a na Slovensku údajně  jedeme na 35,ale jinde v Evropě i na 37 a v USA údajně až na 40-42  !!!
 40 je  cca 1 bilion a 88 miliard.Jak říká jeden můj známý,”to pak najde chlapovi i  virový zánět
poševní stěny ” !
Manipulace je tedy možná  a měli by jsme vědět,že jsme se v průběhu roku nezhlédli třeba v USA,
jako v našem základním vzoru a nezměnili počet množení a že jej všichni dodržují.
Premiér Babiš  se dal slyšet,že on jediný je schopen řídit tuto očkovací  monstrakci . Prý je z
vlastního byznysu zvyklý na podobné krizové situace.Ano , věřím , že je těch byznysových zkušeností
třeba.Protože o nic jiného než byznys nejde.Akorát nevěřím tomu , že byznysmeni to dělají zadarmo!
Myslím, že je dobré si připomenout postoj Miloše Zemana  k farmaceutickým firmám  jeho sdělením
z 3.2.2010 .
“Já pokládám jakoukoli chřipku, ať už je to nemoc šílených krav, prasečí chřipka, mexická chřipka,
ptačí chřipka za podvod zahraničních farmaceutických firem, kteří chtějí získat enormní zisky za
patentované bezcenné léky, jako je třeba Tamiflu.”
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